

Date: 28 January 2026

التاريخ: ٢٨ يناير ٢٠٢٦ م

After Compliments,

تحية طيبة، وبعد...“

**Subject: Cash Dividend Distribution Proposal
for the Financial Year Ended 31st December
2025**

**الموضوع: مقترن توزيع أرباح نقدية عن السنة
المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م**

The National Bank of Oman would like to inform its shareholders that the Board of Directors held a meeting on Wednesday 28th January 2026 and approved the financial results for the financial year ended 31st December 2025, during which the Bank has achieved a net profit of Seventy Million and Two Hundred Thousand Omani Rials (₼ 70.2 Million).

يود البنك الوطني العماني إفاده مساهميه الأكارم بأن أعضاء مجلس إدارته قد اجتمعوا يوم الأربعاء الموافق ٢٨ يناير ٢٠٢٦م واعتمدوا النتائج المالية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م، حيث حقق البنك صافي ربح قدره سبعون مليون ومائتا ألف ريال عماني (₼ 70.2 مليون).

The Board of Directors has also recommended distributing cash dividends of ₼ 0.0105 per share for the same year.

كما أوصى مجلس إدارة البنك بتوزيع أرباح نقدية بقيمة ٠.١٠₼ للسهم الواحد لذات السنة.

This proposal is subject to the Central Bank of Oman's approval and the shareholders' approval at the upcoming annual general meeting that will be held on Sunday 29 March 2026.

ويخضع هذا المقترن لموافقة البنك المركزي العماني وموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية، المقرر عقده يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٦م.

Sincerely,

Abdullah Zahrani Al Hinai
Chief Executive Officer

وتفضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير...“

عبدالله بن زهران الهنائي
الرئيس التنفيذي

